
Motie Veenweidegebieden

De Verenigde Vergadering van het Hoogheemraadschap van Rijnland in vergadering bijeen 
op woensdag 18 november 2020,

Constaterende dat: 
- Op 21 juli in hotel Het Haagse Schouw een bijeenkomst is georganiseerd over het 

peilbeheer;

Overwegende dat:
- Het rijk en de provincies samen met landbouw- en natuurorganisaties, waterschappen 

en gemeenten de problematiek in veenweidegebieden gaan aanpakken;
- Het ministerie van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit (LNV) daartoe 100 miljoen 

euro beschikbaar heeft gesteld in het kader van het klimaatakkoord (o.a. CO2-
reductie);

- Rijnland hierin derhalve ook een rol zal spelen en het wenselijk is zo snel mogelijk 
een debat te voeren over de rol die Rijnland hierin wenst te spelen en welke 
uitganspunten daarbij worden gehanteerd;

Roept het college op:
- Aan de VV de komende maanden inzichtelijk te maken op welke wijzen Rijnland met 

deze problematiek aan de slag is gegaan (voortgang), zodat hierover in aanloop naar 
WBP 6 een discussie gevoerd kan worden;

- Hierin te betrekken hoe deze problematiek zich verhoudt tot de taken van Rijnland;
- Hierin uitdrukkelijk ook de door het ministerie van LNV / Provincie Zuid-Holland 

beschikbaar gestelde middelen te betrekken en andere financieringsinstrumenten;

En gaat over tot de orde van de dag. 
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